

2023-2024 年度 中華文化週-認識農曆新年

Chinese Cultural Week - Exploring Lunar New Year

活動目標 Target:

- (1) 透過進行不同的活動，加深幼兒對新年的認知。
- (2) 按著主題進行不同的音體美活動，提高幼兒對藝術的興趣。
- (3) 透過中華文化週讓幼兒享受進行藝術活動樂趣。
- (4) 透過不同的藝術活動，讓幼兒探索不同的圖工物料。

(1) By engaging in various activities, deepen children's understanding of the Lunar New Year.

(2) Conduct different rhythmic and musical activities based on the theme to enhance children's interest in art.

(3) Allow children to enjoy the fun of artistic activities through the Chinese Cultural Week.

(4) Through different art activities, enable children to explore various art materials and techniques.



學校舉行「中華文化週」，N1 及 N2 班幼兒於課堂活動中認識農曆新年，包括：生肖的由來、新年習俗等。過程中，他們亦以不同的藝術技巧，創作各種與農曆新年有關的圖工，擴闊幼兒對中華文化及農曆新年的認知。

During the "Chinese Culture Week" at school, the children of N1 and N2 classes learned about the Lunar New Year through classroom activities. This included understanding the origin of the zodiac animals and the customs associated with the New Year. Throughout the process, they also utilized various artistic techniques to create artwork related to the Lunar New Year, which broadened their understanding of Chinese culture and the Lunar New Year.

